
Protokół Nr XLVI /2023 
z XLVI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 12 lipca 2023 r. 
 
 
XLVI sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego. 
Obrady rozpoczęto 12 lipca 2023 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:21 tego samego 
dnia.  
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej powiatu: 
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad – nieobecny 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian  
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha – nieobecny 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń  
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę do 
św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg poniższego porządku posiedzenia. 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Prezentacja informująca o przebiegu procesu Czcigodnych Sług Bożych Józefa 

i Wiktorii Ulmów z dziećmi przed uroczystościami 10 września 2023 r. w Markowej 
księdza dra Witolda BURDY Dyrektora Wydziału ds. Kanonizacyjnych Archidiecezji 
Przemyskiej, postulatora procesu beatyfikacyjnego i kanonizacyjnego Rodziny Ulmów 
z Markowej. 

4. Wręczenie pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego” dla Księdza 
dra Witolda Burdy. 

5. Sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2022 na terenie powiatu łańcuckiego 
przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie – Nadzór Wodny w Łańcucie, 
Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku.  

6. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie 
o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej za 
rok 2022. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „Zwiększenie 
dostępu do usług wspierających funkcjonowanie dzieci, młodzieży, rodzin 
biologicznych i pieczy zastępczej” zgłaszanego do wyboru przez Regionalny Ośrodek 
Polityki Społecznej w Rzeszowie w trybie niekonkurencyjnym w ramach programu 
Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021–2027, Priorytet 7 Kapitał ludzki gotowy 
do zmian, Działanie 7.19 Integracja społeczna. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023 r. 
10. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji. 

11. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
12. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
13. Sprawy różne.  
14. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Prezentacja informująca o przebiegu procesu Czcigodnych Sług Bożych Józefa 
i Wiktorii Ulmów z dziećmi przed uroczystościami 10 września 2023 r. w Markowej 
księdza dra Witolda BURDY Dyrektora Wydziału ds. Kanonizacyjnych 
Archidiecezji Przemyskiej, postulatora procesu beatyfikacyjnego i kanonizacyjnego 
Rodziny Ulmów z Markowej. 
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Prezentację dotyczącą przebiegu procesu Czcigodnych Sług Bożych Józefa i Wiktorii 
Ulmów z dziećmi w Markowej przedstawił w formie multimedialnej ksiądz Witold Burda 
Dyrektor Wydziału ds. Kanonizacyjnych Archidiecezji Przemyskiej, postulator procesu 
beatyfikacyjnego i kanonizacyjnego Rodziny Ulmów z Markowej. 
 
 
Ad. 4.  
Wręczenie pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego” dla 
Księdza dra Witolda Burdy. 
 
 
Dokonano wręczenia pamiątkowego symbolu „Zasłużony dla Powiatu Łańcuckiego” dla 
Witolda Burdy Dyrektora Wydziału ds. Kanonizacyjnych Archidiecezji Przemyskiej. 
Wręczenia dokonali Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, Barbara Pilawa – Kraus 
Wicestarosta Łańcucki, Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego.  
 
Następnie w dyskusji wzięli udział: 
Radny Michał Mac, 
Ksiądz Witold Burda, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki,  
Radny Jan Panek, 
Radny Jan Kilian, 
Ksiądz Witold Burda. 
 
 
Ad. 5.  
Sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2022 na terenie powiatu łańcuckiego 
przez Państwowe Gospodarstwa Wodne Wody Polskie – Nadzór Wodny w Łańcucie, 
Leżajsku, Rzeszowie i Przeworsku. 
 
Tadeusz Pięta Kierownik Nadzoru Wodnego w Łańcucie przedstawił informację odnośnie 
działań podejmowanych w roku 2022 na terenie powiatu łańcuckiego przez Państwowe 
Gospodarstwa Wodne Wody Polskie (sprawozdania w załączeniu do protokołu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Kilian, 
Radny Jan Panek, 
Tadeusz Pięta Kierownik Nadzoru Wodnego w Łańcucie. 
 
 
Ad. 6.  
Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie 
o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej 
za rok 2022. 
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Informację o stanie bezpieczeństwa powiatu łańcuckiego w zakresie ochrony 
przeciwpożarowej za rok 2022 przedstawił i omówił w formie multimedialnej Piotr Glac 
Zasępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie 
(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu).  
 
W dyskusji wzięli udział:  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „Zwiększenie 
dostępu do usług wspierających funkcjonowanie dzieci, młodzieży, rodzin 
biologicznych i pieczy zastępczej” zgłaszanego do wyboru przez Regionalny Ośrodek 
Polityki Społecznej w Rzeszowie w trybie niekonkurencyjnym w ramach programu 
Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021–2027, Priorytet 7 Kapitał ludzki gotowy 
do zmian, Działanie 7.19 Integracja społeczna. 
 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie. 
Powyższy projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 
Społecznej, którą przedstawił Przewodniczący Komisji Dariusz Kuraś. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „Zwiększenie dostępu 
do usług wspierających funkcjonowanie dzieci, młodzieży, rodzin biologicznych i pieczy 
zastępczej” zgłaszanego do wyboru przez Regionalny Ośrodek Polityki Społecznej 
w Rzeszowie w trybie niekonkurencyjnym w ramach programu Fundusze Europejskie dla 
Podkarpacia 2021–2027, Priorytet 7 Kapitał ludzki gotowy do zmian, Działanie 7.19 
Integracja społeczna. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub 
Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Ryszard Kucha. 
 
Uchwała Nr XLVI/348/2023 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. 
„Zwiększenie dostępu do usług wspierających funkcjonowanie dzieci, młodzieży, rodzin 
biologicznych i pieczy zastępczej” zgłaszanego do wyboru przez Regionalny Ośrodek 
Polityki Społecznej w Rzeszowie w trybie niekonkurencyjnym w ramach programu 
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Fundusze Europejskie dla Podkarpacia 2021–2027, Priorytet 7 Kapitał ludzki gotowy do 
zmian, Działanie 7.19 Integracja społeczna za rok 2022 została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości.  
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego w Łańcucie. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub 
Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Ryszard Kucha. 
 
Uchwała Nr XLVI/349/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 
nieruchomości została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023. 
 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Agata Sońska Skarbnik Powiatu. 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
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Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub 
Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Ryszard Kucha. 
 
Uchwała Nr XLVI/350/2023 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2023 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przedstawił sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu Łańcuckiego. 
 
 
Ad. 19.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radny Michał Mac poinformował, że zgłosił wniosek pisemny dotyczący utworzenia 
przejścia dla pieszych w Łańcucie na skrzyżowaniu dróg powiatowych ul. Bohaterów, 
Dominikańskiej, Konopnickiej i Kraszewskiego. 
 
Radny Janusz Bester zwrócił się z zapytaniem jak wyglądają postępy prac przy 
inwestycjach powiatowych.  
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki przekazał, że inwestycje powiatowe tj. budowa hali 
sportowej, czy inwestycje drogowe przebiegają bez zarzutu, nie ma żadnych uwag.  
 
Paweł Skoczowski Wiceprzewodniczący Rady Powiatu zwrócił się z prośbą, jeżeli pojawi 
się możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie, to aby uwzględnić w planach remont 
drogi powiatowej Kraczkowa – Cierpisz. 
 
 
Ad. 20.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Jan Kilian, Kamil Kilian, Adam 
Krzysztoń, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub 
Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Paweł Skoczowski, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Grad, Ryszard Kucha. 
 
Protokół Nr XLV / 2023 z dnia 15 czerwca 2023 r. został przyjęty. 
 
 
Ad. 21.  
Sprawy różne. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman ponowiła wniosek z poprzedniej sesji o przekazanie informacji 
dotyczącej budowy, przebudowy ulicy Kardynała Wyszyńskiego, chodzi o terminy, kiedy 
został złożony wniosek o finasowanie, kiedy zostało o przekazane i kiedy przystąpiono do 
przebudowy drogi.  
Ponadto w imieniu mieszkańców zwróciła się ponowie z wnioskiem o budowę sygnalizacji 
świetlnej na przejściu w Łańcucie, przy Poczcie Polskiej.  
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z prośbą o monitorowanie sprawy z ostatniego posiedzenia 
Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Leśnictwa, Porządku Publicznego w sprawie 
rozpatrzenia uwag mieszkańców miejscowości Albigowa i Handzlówka dotyczącej 
inwestycji drogowej Albigowa – Handzlówka. Ponieważ do tej pory nikt z Zarządu Dróg 
Powiatowych, ani przedstawiciel wykonawcy inwestycji nie skontaktował się z osobami, 
które wniosły uwagi.  
 
Radny Jan Panek zwrócił się z prośbą o rozpowszechnienie informacji odnośnie aplikacji  
„Schrony”, która była omawiana w sprawozdaniu z działalności Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej. Dzięki tej aplikacji każdy może znaleźć najbliższy schron, ukrycie albo 
miejsce doraźnego schronienia. 
Potwierdził odnośnie inwestycji drogowych, że wykonywane są one sprawnie, 
z rozmachem i są nowoczesne. Jest bardzo mile zaskoczony inwestycją na drodze 
Węgliska – Trzeboś.  
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z zapytaniem, czy jest możliwość skorzystania ze środków 
finansowych z Polskiego Ładu na wykonie drogi Kraczkowa – Cierpisz. 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki ustosunkował się do powyższego i przekazał, że droga 
Kraczkowa – Ciepisz wraz z mostem wymaga większych nakładów niż oferuje program 
Polski Ład. Natomiast z tego programu powiat aplikuje o wykonie gruntowego remontu 
w jednej z powiatowych szkół. 
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Ad. 22.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady XLVI sesji Rady Powiatu Łańcuckiego 
VI kadencji 2018 – 2023.  
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
________________________________________ 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


